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XI-ta Sesja Rady Miejskiej w Łęcznej - rozpoczęcie obrad 9 września o godzinie 12.00  

Projekt porządku obrad:
1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z X-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.
6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łęczna za I półrocze 2015 r.
7. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Łęcznej dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej 
Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej,
b) rozpatrzenia skargi,
c) stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego Lublin-Wschód w Lublinie z siedzibą w Świdniku na kadencję 2016 – 2019,
d) stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego Lublin-Zachód w Lublinie do orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 
2016 – 2019.
8. Informacja Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej kontroli w jednostkach Ochotniczej Straży Pożarnej w Gminie Łęczna.
9. Wolne wnioski.
10. Sprawy organizacyjne.
11. Zakończenie obrad.

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 20 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Radny S.Pawlak przedstawił 
wniosek rozszerzenia porządku obrad o podjęcie uchwały dotyczącej stanowiska w sprawie sytuacji wokół Lubelskiego Węgla "Bogdanka" S.A. 
Za wprowadzeniem tego punktu do porządku obrad głosowało 19 radnych - jedna osoba wstrzymała się od głosu. 
Burmistrz przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej relacji). W punkcie "Interpelacje, 
zapytania, wnioski" Przewodnicząca Rady poinformowała o złożonych interpelacjach radnych. Następnie Burmistrz odpowiadał na pytania 
radnych dotyczące przedstawionego sprawozdania.
Pytania dotyczyły między innymi możliwości pozyskiwania środków na rewitalizację, protokołu kontroli RIO, budowy placu zabaw na Osiedlu 
Bobrowniki, zmian organizacyjnych w Urzędzie, modernizacji drogi w miejscowości Stara Wieś - Stasin. Radni pytali również o przygotowania 
do 550 rocznicy nadania praw miejskich Łęcznej, a także plan zagospodarowania przestrzennego.
W dalszej części sesji Skarbnik Miasta Pani Renata Brońska omówiła przedstawioną radnym Informację o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Łęczna za I półrocze 2015 r. Dochody gminy zostały zrealizowane w wysokości 52,93%, wydatki zaś w wysokości 38,07% (poziom wykonania 
wydatków wynika z faktu rozliczania większości inwestycji w II-gim półroczu).
Uchwałę w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w Szpitalu Powiatowym w Łęcznej dla przeprowadzenia wyborów do Sejmu 
Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej Polskiej Rada przyjęła jednogłośnie (21 głosów za).
W następnym punkcie przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła przesłaną Radzie skargę na Burmistrza Łęcznej i ustalenia komisji 
dotyczące tej skargi. Komisja ustaliła, że skarga jest bezzasadna. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi Rada przyjęła jednogłośnie (21 głosów 
za).
W punkcie dotyczącym wyboru ławników informację dotyczącą naboru kandydatów przedstawiła Pani radna Jadwiga Jaskułecka, która była 
przewodniczącą zespołu ds. zaopiniowania kandydatów na ławników. Zgłoszone zostały kandydatury sześciu osób ławników do Sądu 
Rejonowego Lublin-Wschód w Lublinie z siedzibą w Świdniku oraz jedna kandydatura na ławnika Sądu Rejonowego Lublin-Zachód w Lublinie do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy. W głosowaniu tajnym, które przeprowadziła Komisja Skrutacyjna za wyborem zgłoszonych 
kandydatów głosowała większość radnych. Uchwały w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego Lublin-Wschód w Lublinie z 
siedzibą w Świdniku na kadencję 2016 – 2019 oraz w sprawie stwierdzenia wyboru ławników do Sądu Rejonowego Lublin-Zachód w Lublinie do 
orzekania w sprawach z zakresu prawa pracy na kadencję 2016 – 2019 Rada Miejska podjęła jednogłośnie (21 głosów za).
Stanowisko w sprawie sytuacji wokół Lubelskiego Węgla "Bogdanka" S.A. rani podjęli jednogłośnie. W stanowisku Rada wyraża zaniepokojenie 
sytuacją Kopalni, w tym szczególnie zwolnieniami pracowników. 
W kolejnym punkcie obrad Przewodnicząca Rady przypomniała, że przyczyną przeprowadzenia kontroli w jednostkach Ochotniczej Straży 
Pożarnej w Gminie Łęczna były wnioski składane do budżetu gminy dotyczące OSP. Protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli omówiła 
przewodnicząca Komisji Pani Elżbieta Korszla. O współpracy z ochotniczymi strażami poinformował Komendant Powiatowej Straży Pożarnej w 
Łęcznej. Do ustaleń Komisji odniósł się również Burmistrz Łęcznej. Wskazywano, że w niektórych jednostkach liczebność aktywnych strażaków 
jest minimalna i finansowanie takich jednostek mija się z celem.
W punkcie wolne wnioski Przewodnicząca Rady Miejskiej w Łęcznej odniosła się do publicznych zarzutów stawianych pod jej adresem. 
Przewodnicząca Rady poinformowała także o korespondencji, która wpłynęła do Rady Miejskiej. 
Sprawy organizacyjne zakończyły obrady sesji.
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